
Hvidkildeh u$enes Eierlav

Re,ferat fta generalforsamlingen 30. sepbmber 2lltg.
Sted: Grødalskhken, HrSr&Gvei Z

Valg af dirigent Kjeld Hugo Jensen fra nr. 113 blev enstemmigt valgt. Dirigenten takkede fior
valget og fastslog at indkaldelse og forslag var lovligt indvarslet ih.t. vores vedægter. Der
var 16 paækr tryæser*å{d og 7 fue*rnagbr Otigg*n frsbbg d foæandirgen var
beslutningsdy$ig.

Valg af rderæt Lone Wiltnrtserr fu rr. 4t *v valgt

Arsberetningen blev læst op af Anne Fausbøll.
Anne ønskede de nye beboere i nr.77, Signe Brun & Sondre F. Koren, og nr. 95, Martine
uhrenhdd q P*+ Sraedegnardårerseq vdksnnæn S llvidkitdaæi

Miki i nr- 117 væ d,,,,,,,,,,,,,,,,9&t ved dø&n i sesernber 2018

Beretningen blev sat til debat af dirigenten.

Tirqgilysning ef vedagbn Er i g*rg

Trafikken på Hvidkildevei:

Vita i rr. 85 spur$e ird til telårscane[rg $ e*anø]nætce* Carnpnng#adsen eåAnags
lukker ned, hvilket nok vil øge trafikken på Hvidkildevej. Benni i nr. 41 vil geme stille sig til
rådighed og gøre endnu et forsøg i kommunen ang. trafikken. Han vilgeme modtage alle
r*.ar*e slaivetserfta lestyrefsen- g€felsen fef** ia- Ånre nævr{e dAnden i ru- 1

havde forslag til undedordisk parkering under Genforeningspladsen. Der er indkørsel forbudt
for store kørdløpr. Busser dog undaget. $l€t der være optælling af Fplads€r?
Uvdkornrnen& bibr hc*&r hele ndten Esben i nr. 125 forldaæde d lconsrx.wen Sioriterer
farlige kryds og fodgængere fønst.

P{ss: lngenkornmer&q

Rottesikring: lngen kommentarer

Ba$rtie$: Tages ry urda forslag

Gopenhagen Historic Grand Prix:

Eodil I nr. 55 sy€s d €*øir?n og ld.nagnrærne er det Sørste pr#rn
Regnskabet blev gennemgået og godkendt med applaus:

Budg€liet Hev gememgået og godkndt med ap$aus: tcor**gent rm&et ler, SP,0O

Brøndrcnsedag er fastlagt til søndag 10. november kl. 10.00 ved garagen i nr. 125.

Fossl€ t: låer* i rr- 103 *sræ1fu d der lægges {itiø på bagstktn. Synes 6r er rnegnt
tilgroet og dårllgt vedligeholdt. Christian i nr. 109 synes ikke den skalvære pænere, da det
viltiltrække flere udefta. Signe i nr,77 har en bror, der har et anlægsgartnerfirma.SQne vil
gerne irdhd€ tihrd fra hanr. lfuls dersH læggnsflser, skd æ ligge hge nd un*rlry #



grus, hvilket er en bEkostelig affære. Merete trak forslaget med fliser tilbage. Jane i nr. 115
synes man (bestytelsen) skal t4e fat i & paræller, der ikke ryder sthn" Bætyrelsen fnr
fsværet ude d gfve @r- Def bbv bese$te* at bestyreJsen på nrsr*ens€dagentær
stilling til, hvad derskal laves. Enten indhentes dertilbud eller parcelejeme ordner selv
O4stien

Forslag 2: Lars i nr. 93 foreslog at de enkelte medlemmer tilmelder sig nabohjælp.
Dovrnload Appen fta Nabohjælp. Man kan indstille appen til, hvor langfi den skal række ud i
periterbn De* er en god !de, hvisrnanvill holde lr$brudstlle væk Benni i m 41 anbeJabde
og fremviste appen.

Valgtil åestyelsen:
Esben Mortensen ønskede ikke genvalg
Følgende blev valgil til bestyrelsen:
Anre Fausbø$ nr. f07,
Erik BildtVandborg nr. 47,
Jens Chr. Gundtoft nr. 63,
Loræ t\fihmsearu.41,
Casper Stefan Larsen nr. 53,

Revlsor Lars Laursen rr. 93 gerrua$

Eventuelft Spørgsmål: Har der været nogen overvejelser om fælles tagrenderensning? -
Nej!

Birgit i nr. 93 takkede bestyrelsen for det store arbejde.

Dirigenten sfuttede geneÆrsandirryn € ædefor god ro og orden

Refersn*LoneM

f**
Festyrel$en:

d

Anne Fausbøll

Dirignnt: {$eld Hugs lgnsen

Lcrle tfilifhlmsen Erik Biå# Var*nsg


